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NET CONTENTS/CONTENU NET: 1 U.S. Gallon (3.78L)
Care For Work Environments® 81R03 

122308LBL
©State Ind Prodt Co. 2018

*122308**122308*

DANGER
Harmful if swallowed.     Causes severe skin burns and eye damage.
Keep out of reach of children.

DANGER
Nocif en cas d’ingestion.     Provoque des brûlures de la peau et des 
lésions oculaires graves.
Garder hors de la portée des enfants.

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.
SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.

DIRECTIONS FOR USE:
Spray or wipe surface. Scrub or agitate. Allow to work for 2-3 minutes. Rinse with water, or wipe with a rag or sponge. NOTE: A cleaning solution that is too concentrated can have a dulling 
effect on certain paints and inexpensive-grade varnishes and plastics. It is recommended to first try the cleaning solution on a small area.
DILUTION RATIOS: General Cleaning: 1:64 dilution with water (walls, windows, fixtures, steel furniture, porcelain surfaces and floors).
Heavy Duty Cleaning: 1:6 dilution with water. Use for hard to clean surfaces, including heavily soiled and greasy floors, degreasing machines, parts, equipment.
Coil Cleaning: 1:10 dilution with water.
For use in food plants: Avoid contamination of food during the use and storage of this product. Equipment or surfaces subject to direct contact with food are to be thoroughly rinsed 
with potable water after treatment with the product.

MODE D’EMPLOI :
Pulvériser ou appliquer avec un chiffon sur la surface à nettoyer. Frotter ou brosser. Laisser agir 2 à 3 minutes. Rincer avec de l’eau ou essuyer avec un chiffon ou une éponge. REMARQUE: 
Une solution de nettoyage trop concentrée peut ternir les peintures, vernis ou plastiques bon marché. Il est recommandé de faire un essai sur une toute petite partie.
DILUTION: Nettoyage général: 1 partie de produit pour 64 parties d’eau (murs, vitres, appareils sanitaires, meubles en métal, surfaces en porcelaine et sols).
Gros travaux: 1:6 parties d’eau. Nettoie les surfaces difficiles, y compris les sols gras et très sales, et s’emploie pour le dégraissage des machines, des pièces détachées et du matériel.
Nettoyage des serpentins et des bobines: 1:10 parties d’eau.
Pour utilisation dans les établissements alimentaires: Évitez la contamination de la nourriture pendant l’utilisation et le stockage de ce produit. L’équipement ou les surfaces sujet au 
contact direct avec la nourriture doivent être complètement rincés avec de l’eau potable après traitement avec le produit.

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX SUBSTANCES DANGEREUSES:  Water (CAS# 7732-18-5), Sodium Dodecyl benzene sulfonate (CAS# 25155-30-0), diethylene glycol monobutyl 
ether (CAS# 112-34-5), linear alcohol ethoxylate (CAS# 34398-01-1), Fragrance (CAS# proprietary), sodium lauryl ether sulfate (CAS# 9004-82-4), tetrasodium EDTA (CAS# 64-02-8), and sodium metasilicate (CAS# 6834-92-0).
 

 

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

PRECAUTIONS    Avoid breathing vapors.     Do not eat, drink or smoke when using this product.     Wash hands thoroughly after handling.     Wear protective gloves, protective 
clothing, and eye protection.
FIRST AID    IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.     IF INHALED: Remove victim to fresh 
air and keep at rest in a position comfortable for breathing.     IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water.     IF SKIN irritation occurs: Get medical attention.     IF SWALLOWED: 
call a POISON CENTER or physician if you feel unwell.     IF SWALLOWED: Rinse mouth. Do NOT induce vomiting.
STORAGE    Store in dry place.     Store locked up.
DISPOSAL    Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

Keep out of reach of children. Read label before use. SDS available at www.stateindustrial.com or 1-800-782-2436

PRÉCAUTIONS    Éviter de respirer les vapeurs.     Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit.     Se laver soigneusement la peau après manutention.     Porter des 
gants de protection, des vêtements de protection, une protection oculaire.
PREMIERS SOINS    EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l’eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si 
elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer.     EN CAS D’INHALATION : Transporter la victime à l’extérieur et la maintenir au repos dans une position où elle peut 
confortablement respirer.     EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l’eau et au savon.     En cas d’irritation cutanée: consulter un médecin.     EN CAS 
D’INGESTION : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise.     EN CAS D’INGESTION : Rincer la bouche. NE PAS faire vomir.
STOCKAGE    Stocker dans un endroit sec.     Entreposer dans un endroit verrouillé.
ÉLIMINATION    Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d’État et locales en matière d’élimination des déchets.

Garder hors de la portée des enfants. Lire l’étiquette avant utilisation. La fiche signalétique est disponible à www.stateindustrial.comou en communiquant 
au 1-800-782-2436.

PR
O

D
UI

T 
N

ET
TO

YA
N

T 
UN

IV
ER

SE
L

• Concentrated cleaner and degreaser
• Triple the action to clean, degrease and deodorize
• Use on almost all washable surfaces
• Great deodorizing power, citrus scented This product contains no listed substances known to the State of California to cause cancer, birth defects or reproductive harm, at reportable levels under the statute.


